

家長學堂系列 親子工作坊 PEA – Parent-Child Workshop

Dear Parents,
親愛的家長：

The Parent-Teacher Association and the A-Parent Education Academy will be co-hosting a series of parent-child workshops. While preparing some handmade Chinese New Year food and gifts for your loved ones, you can also enjoy the precious moments spending time with your child and other parents.

家長教師會及家長學堂將合辦一系列親子工作坊，讓大家藉此機會為摯愛親手製作新年食品及禮物，並享受與子女及其他家長相聚時刻。

Date: February 8, 2021 (Monday)
日期：2021年2月8日(星期一)

Time: 3:30 p.m. - 4:30 p.m.
時間：下午3時30分至4時30分

Format: Online course via Zoom
活動形式：透過Zoom進行網上課堂

Course Fee: Free
費用：全免

Workshops:
工作坊包括：

- A. Aroma Therapy 香薰治療
- B. Piggy Sweet Rice Balls 賀年豬仔湯圓
- C. Red Packet Crafts 賀年利是封掛飾

Application Deadline: January 25, 2021 (Monday)
截止日期：2021年1月25日(星期一)



Each family* can only enroll for one of the workshops. Places will be allocated by lot drawing if the applications exceed the quota.

每個家庭*最多可以登記參加一個工作坊。如報名人數超出限額，參加名單將經抽籤決定。

*Each family unit can be one of the parents, the couple or one parent with one student.

*每個家庭單位可由其中一名家長、兩名家長或一名家長及一名學生組成。

Enrolled parents can collect the material pack from the Dance Room of Primary Division, G/F, on January 30 (9:00 a.m. - 1:00 p.m.), February 1 and 2 (8:00 a.m. - 6:00 p.m.). Parents can also choose to collect the material pack by mail.

成功報名的家長可於2021年1月30日(上午9時至下午1時)、2月1及2日(上午8時至下午6時)於小學部地下舞蹈室領取工作坊所需材料包，亦可選擇以郵寄方式領取。

第十四屆家長教師會 謹啓
2021年1月22日



Remarks 備註:

- 1) For any enquiries relating to the above activity, please email to info@hkbuaspta.org.hk (kindly state student's name, class and contact number).
如家長對上述活動有任何問題，可電郵至家教會查詢 (請註明學生姓名、班別及家長聯絡電話)。
- 2) The details and participant list of the above activity will be announced on the website of PTA and eClass on January 29, 2021.
上述活動詳情及參加名單將於 2021 年 1 月 29 日在家教會網頁及 eClass 公布，敬請留意。
- 3) The workshop will be cancelled if there is insufficient enrolment.
如參加人數不足，個別工作坊將會取消。
- 4) A charge of \$100 for administration and material costs will be deducted from e-payment account if any successful applicant is absent from the workshop.
成功報名卻缺席工作坊之家長，本會將於電子帳戶中扣取材料及行政費 \$100，敬請留意。



☞ Reply Slip 回條 ☞

(Please sign the e-notice on or before January 25, 2021)
(請於 2021 年 1 月 25 日或之前透過 e-notice 回覆)

I noted the arrangement for the Parent-Child Workshop.

本人已知悉有關「家長親子工作坊」之安排。

- I would like to join the following workshop (please choose 1 from the following):
本人有意參加是次工作坊 (請選下列其中一項)
- A. Aroma Therapy 香薰治療工作坊
- B. Piggy Sweet Rice Balls 賀年豬仔湯圓
- C. Red Packet Crafts 賀年利是封掛飾
- I would not join any workshop.
本人無暇參加工作坊。
- I have replied via another sibling's eClass account.
本人已在其他子女 eClass 戶口回覆。

Student Name

學生姓名： _____ G____班()

Email Address

電郵地址： _____

Parent Signature

家長簽署： _____

Parent Name

家長姓名： _____

Mobile Phone No.

流動電話號碼： _____

Date

日期： _____

Remark 備註：

Please provide a phone number that can receive SMS in order to get any updates.

請提供可接收短訊之電話號碼，以便接收最新消息。